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A vendég Kávai Szabolcsnak, a magyarkanizsai Községi Tanács oktatási megbízottjának meghívására látogatott el a magyarkanizsai 
Jovan Jovanović Zmaj Általános Iskolába. Megérkezése után Nyilas Mihály vendéglátója és Bíró Edit iskolaigazgató társaságában szét-
nézett a patinás épületben, egy alsó illetve felső osztályba is bekukkantott, ahol röviden elbeszélgetett a diákokkal és a pedagógusokkal. 

A tartományi titkár az újságíróknak elmondta, hogy szep-tember elsején Vajdaság területén 558 óvodában, általános- és középiskolában 
226.800-an kezdték meg az új iskolaévet. A tanévkezdést ezúttal sztrájk nem nehezítette, és bízik abban, hogy a tanügyi szakszervezetek 
bejelentett tiltakozó gyűlése sem okoz majd gondokat, hiszen ígéretet kaptak a bérkülönbségek kifi zetésére, ami remélhetőleg ezúttal nem 
csak ígéret marad. 

– Úgy látom, a nehézségek ellenére a magyarkanizsai község iskolái jól felkészültek az új iskolaévre. Noha a Zmaj iskolában is ke-
vesebb a diák, mint korábban, mégis több tagozatot tudtak megnyitni, ami arról tanúskodik, hogy az öt épületben működő iskola jól 
megszervezte a tanévkezdést az ide járó diákok számára. Azokat a gondokat viszont, amelyek az iskolaév folyamán jelentkeznek majd, az 
iskolával közösen igyekszik megoldani a Tartományi Oktatási, Jogalkotási, Közigazgatási és Nemzeti Kisebbségi – Nemzeti Közösségi 
Titkárság – nyilatkozta az oktatási titkár.    

A két magyarkanizsai, egy-egy adorjáni, martonosi és velebiti iskolaépületben működő intézményben a diákok száma kevesebb, mint 
tavaly volt – tudtuk meg Bíró Edit igazgatónőtől. 

– Iskolánk 1.007 tanulójából 820 tanul magyar nyelven, a többi a szerb nyelvű tagozatokra jár. Ami a diákok számát illeti, csökkenő a 
tendencia. Amíg eddig 22-23-as létszámú tagozatokkal tudtunk dolgozni, most a minimális 16-17-re csökkent le a tagozatonkénti tanulók 
száma – mondta az igazgatónő.  

A sajtótájékoztatót követően Nyilas Mihály vendéglátói kíséretében ellátogatott az intézmény Ady Endre nevét viselő épületébe is, ahol 
hosszabb beszélgetést folytatott az iskola vezetőivel. 
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Községünk iskolái jól felkészültek a tanévre
– A tanév első napján Magyarkanizsára látogatott Nyilas Mihály tartományi oktatási titkár –


